
ГРЕБІНКІВСЬКАМІСЬКА РАДА
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ

Протокол

4-ї (позачергової) сесії Гребінківської міської ради 8-го скликання

30. 12. 2020р. м. Гребінка
10. 00 сесійна зала міської ради

Присутні: депутати міської ради 8 скликання (список додається), депутати
Полтавської обласної ради, керівники відділів та спеціалісти міської ради,
представники засобів масової інформації.

Вів засідання Колісніченко В.І., міський голова.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення 1 сесії (другого засідання) Гребінківської
міської ради VII скликання від 01.12.2017 № 21.

2. Різне.

Голосували: «за» - одноголосно.

(Результати поіменного голосування додаються).

СЛУХАЛИ: 1. Про внесення змін до рішення 1 сесії (другого засідання)
Гребінківської міської ради VII скликання від 01.12.2017 № 21.
1.1. Про внесення змін до рішення 1 сесії (другого засідання)
Гребінківської міської ради 7 скликання від 01.12.2017 № 21 (Положення
про відділ освіти).
ІНФОРМУВАЛА: Радченко Л.М., начальник відділу освіти.
Поставили запитання: Бондарь І.М., голова постійної комісії з питань
планування, фінансів, бюджету, соціально-економічного розвитку, інвестицій
та підприємництва щодо Лубенського району.



На поставлене запитання надала відповідь: Заєць Л.В., депутат міської ради 8
скликання, державний реєстратор відділу з питань надання адміністративних
послуг.
ВИРІШИЛИ: Затвердити зміни до рішення 1 сесії (другого засідання)
Гребінківської міської ради 7 скликання від 01.12.2017 № 21 (рішення
додається)
Голосували: «за» - одноголосно; «проти» - 0.
(Результати поіменного голосування додаються)
1.2. Про внесення змін до рішення 1 сесії (другого засідання)
Гребінківської міської ради VII скликання від 01.12.2017 № 21 (Положення
про відділ культури і туризму).
ІНФОРМУВАВ: Ільчук О.В., начальник відділу культури і туризму.
ВИРІШИЛИ: Затвердити зміни до рішення 1 сесії (другого засідання)
Гребінківської міської ради 7 скликання від 01.12.2017 № 21 (рішення
додається)
Голосували: «за» - одноголосно; «проти» - 0.
(Результати поіменного голосування додаються)

Різне.
Думнич М.М., депутат міської ради 8 скликання поставив запитання щодо доріг
між населеними пунктами.
На поставлене запитання надав відповідь: Приліпко І.П., начальник відділу
відділу земельних відносин та охорони навколишнього середовища.
Бондаренко Н.В., депутат міської ради 8 скликання поставила запитання щодо
комп’ютерної техніки.
На поставлене запитання надав відповідь: Колісніченко В.І., міський голова.
Сидоренко Р.М., депутат міської ради 8 скликання поставив запитання щодо
свердловини для водопостачання.
На поставлене запитання надав відповідь: Зінченко В.М., перший заступник
міського голови.

Міський голова Віталій Колісніченко подякував депутатам за конструктивну
співпрацю, підвів підсумки роботи та оголосив 4 (позачергову) сесію восьмого
скликання закритою.

Міський голова В.І. Колісніченко


